
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 1. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 783
Vil ministeren oplyse, hvorfor det ikke fremgår af svaret på UUI alm. del -
spørgsmål 705 , at regeringen forventer, at antallet af asylansøgere kan blive
op til 10.000 i 2014, når ministeren selv nævnte dette tal på samrådet afholdt
den. 21. august 2014 i Folketingets Udvalg for Udlændinge- og Integrations-
politik om stigningen i antallet af asylansøgere, jf. UUI alm. del – sam-
rådsspm. AA og AB?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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